

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Mariner Seafoods International Sdn. Bhd.	水手海鲜国际私人有限公司
www.marinenseafoodsint.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
We are the largest supplier of frozen at sea Arrowtooth Flounder and MSC Certified Pacific Hake in Canada. All of our product is frozen on board the FV Osprey No.1. Our annual volume of HGT Pacific Hake is in excess of 11,000mt and approximately 2000mt of HGT Arrowtooth Flounder.	我们是加拿大船冻箭齿鲽和MSC认证的太平洋无须鳕的最大供应商。所有产品均在加工渔船“鱼鹰一号”上直接冷冻。我们的HGT太平洋无须鳕的年产量超过11000公吨，HGT箭齿鲽产量约2000公吨。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Pacific Hake, Arrowtooth Flounder	太平洋无须鳕、箭齿鲽
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Japan, Ukraine, South Africa	中国、日本、乌克兰、南非
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Brokers, Retail Buyers	分销商、代理商和零售买家

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Marine Stewardship Council	海洋管理委员会
www.msc.org	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Seafood Certification Organization	海鲜认证组织
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
The Marine Stewardship Council (MSC) is a global certification organization that promotes seafood sustainability and product integrity using two internationally accepted standards – one for fisheries and one for product integrity and provenance. To sell MSC certified seafood in China, all companies can obtain MSC Chain of Custody certification. Most wild seafood exports from Canada can be bought as MSC certified.	海洋管理委员会（MSC）是一家倡导全球可持续渔业发展的非营利性机构，开发推广可持续渔业和产销监管链两套标准。中国对可持续海产品需求日益增加，MSC认证海产品数量有400多个。绝大多数加拿大出口的野生海产品都是MSC认证的。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口产品
Canadian seafood products being sold as sustainable with the MSC ecolabel.	带有MSC生态标签的加拿大可持续海产品。
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国（全球项目的一部分）
TARGETED BUYERS	目标客户
Chinese companies interested in using MSC Chain of Custody certification for their purchases and sales.	有意在其采购和销售中使用MSC产销监管链认证的中国企业。

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Natural Hues Inc.	自然色有限公司
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Brand Operator/Owner/Broker/Distributor	品牌运营商/所有者/代理商/分销商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Natural Hues Inc. is Eastern Canada's premiere platform connecting Atlantic Canadian products & services with the Chinese market. With over 10 years of experience working with the farming & fisheries sectors, Natural Hues Inc. has become one of Atlantic Canada's largest exporters to China.	自然色是加拿大东部首个将大西洋产品&服务出口中国市场的平台。凭借在农业&渔业领域十多年的从业经验，自然色已经成为加东最大的出口中国的商家之一。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Natural Spring Bottled Water, Dried Cranberries & Berry Products including Natural Fruit Juices, Sauces & Jams, Health Supplements including Cranberry & Wild Blueberry Powder Capsules, Red & White Wines, Blueberry & Apple Wines, Vodkas, Gins, Frozen Silver Hake Fish, HPP Frozen Lobster Products, Lobster Soup Stock	天然温泉瓶装水、蓝莓&蔓越莓干（包括天然果汁）、调味酱&果酱、保健品（包括蔓越莓&野生蓝莓粉胶囊）、红&白酒、蓝莓&苹果酒、伏特加、松子酒、以及冷冻银鳕鱼、高压灭菌处理存储的冷冻龙虾产品和龙虾汤。
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Retail & Wholesale, Industry Association, Government, Chambers of Commerce	零售&批发、行业协会、商会。

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Nautical Seafoods Ltd	航海海鲜有限公司
www.nauticalseafoods.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
The "Nautical" name is a recognized leader in live delivery of Canadian lobster. Nautical Seafoods Ltd located at Parkers Cove, NS, Canada, adjacent to the world-famous Bay of Fundy, harvests live lobster from a number of fishing areas. We offer "fresh caught" and tubed product year-round. Shipping points to Asian markets are from Halifax, NS and Boston, MA.	“航海”是加拿大活虾运输业公认的领导品牌。公司位于加拿大新斯科舍省的帕克湾，毗邻世界著名的芬迪湾，渔场众多，是生鲜龙虾的产地。我们全年供应新鲜捕获和冷藏存储的龙虾。从新斯科舍省的哈利法克斯和马萨诸塞州的波士顿等装运点运往各个亚洲市场。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Lobster, Scallops	活龙虾、扇贝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, South Korea, Europe	中国、韩国、欧洲
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
End Users, Wholesalers, E-commerce, Private Label	终端消费者、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Newfound Resources Ltd.	纽芬资源有限公司
www.newfoundresources.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Newfound Resources Limited (NRL) was founded in 1986. NRL is one of Canada's largest shrimp companies. The company's flagship vessels, "Newfoundland Victor" and "Newfound Pioneer," harvests 15,000 metric tons coldwater shrimp annually and the company procures additional product from third parties as well as vessels managed through a subsidiary company. We also proudly market 5000-6000 mt annually from the M.V. Saputi through a marketing agreement with our partner Nataaqnaq Fisheries Ltd.	纽芬资源有限公司（NRL）成立于1986年，是加拿大最大的虾供应商之一。“新大陆维克多号”和“纽芬先锋号”捕虾船是公司的两艘旗舰捕虾船，每年捕获冷水虾高达15000公吨。此外，公司还从第三方公司和子公司管理的捕虾船购买虾。我们还与合作伙伴Nataaqnaq渔业有限公司签署有代理销售协议，每年销售由该公司“M.V. Saputi号捕虾船”捕捞的5000-6000公吨北极虾。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Coldwater Shrimp	北极虾
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Eastern Europe, Japan	中国、东欧、日本
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Direct Buyers, E-commerce	直接买家、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

North Delta Seafoods Ltd.	北三角洲海鲜有限公司
www.ndseafoods.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Importer/Exporter/Manufacturer	进口商/出口商/制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Located in Vancouver, BC in Canada's Pacific Northwest region, North Delta Seafoods Ltd. has been providing sustainable seafood to customers worldwide since 1978. We offer the highest level of quality assurance to our customers by controlling all aspects of production, from deliveries made by the fishing fleet to production at the processing plants to the final packaging and distribution.	北三角洲海鲜公司位于加拿大太平洋西北海岸的不列颠省温哥华市，成立于1978年，经营业务是向全球销售可持续海产品。从渔船运输到工厂加工，再到最后的包装和分销，我们严格把控生产的每一个环节，保证产品的最高质量。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
English Sole, Dover Sole, Rocksole, Arrowtooth Flounder, Pink & Chum Salmon, Ikura, Spot Prawns, Sea Cucumber, Dungeness Crab	英国舌鳎、多佛鳎、岩鳎、箭齿鳎、粉&白三文鱼、三文鱼籽、牡丹虾、海参、珍宝蟹
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Manufacturers	分销商、制造商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Nova Scotia Aquaculture	新斯科舍省水产部
www.nsseafood.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Government - Provincial	省级政府机构
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Nova Scotia is home to a diverse range of premium quality, safe, healthy and sustainable seafood products including Atlantic salmon, trout, oysters, mussels and sea plants. All of our products are grown with care, naturally. Come see us to get connected to Nova Scotia aquaculture growers!	<p>新斯科舍省盛产优质、安全、健康和可持续的海产品，包括：大西洋三文鱼、鳟鱼、牡蛎、贻贝和海洋植物。所有产品均在自然条件下精心养殖而来。</p> <p>欢迎您到新斯科舍省参观考察，并与我们的养殖户建立联系。</p>
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Salmon, Trout, Oysters, Blue Mussels, Sea Plants	三文鱼、鳟鱼、牡蛎、蓝色贻贝、海洋植物
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Asia, North America, Europe	北美、欧洲、亚洲
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, Retailers, Food Service, Distributors, E-commerce	批发商、零售商、食品服务、分销商、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Nova Scotia Seafood	新斯科舍省海产品
www.nsseafood.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Government - Provincial	省级政府机构
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Nova Scotia is home to a diverse range of premium quality seafood and value added products - from our world famous Canadian hard-shelled lobster and cold-water shrimp, to snow crab, scallops, white fish, and sea cucumber - all harvested from the cold, clean, and pristine waters of the Atlantic Ocean. PURE.	新斯科舍省盛产多种优质海产品和附加值产品，包括享誉世界的加拿大硬壳龙虾和北极虾、雪蟹、扇贝、白鲑和海参，均出自寒冷、干净、原始的大西洋水域。纯粹。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Atlantic Halibut, Atlantic Lobster, Cold Water Shrimp, Haddock, Herring, Sea Scallop, Silver Hake, Snow Crab, Swordfish, Tuna, Sea Cucumber	大西洋比目鱼、大西洋龙虾、北极虾、黑线鳕、鲱鱼、海扇贝、银无须鳕鱼、雪蟹、剑鱼、金枪鱼和海参。
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS / PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesale, Larger Retailers, E-commerce	批发、大型零售、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Ocean Blue Fisheries Ltd.	蓝色海洋渔业有限公司
www.oceanbluefisheries.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Exporter/Broker	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Ocean Blue Fisheries Ltd. is a family owned company from Atlantic Canada that has been in the import/export business of lobster, snow crab, whelks, mussels, capelin, mackerel and other seafood products for more than 20 years. We have been exporting our Canadian seafood product to such markets as Asia and Europe.	蓝色海洋渔业有限公司是加拿大一家位于大西洋海岸的家族企业，已从事龙虾、雪蟹、海螺、贻贝、毛鳞鱼、鲭鱼以及其他海产品的进出口业务20余年。我们已经将加拿大海产品出口到亚洲和欧洲等市场。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Frozen Lobster, Snow Crab	冷冻龙虾、雪蟹
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia, Europe	中国、韩国、香港、越南
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Importers, Distributors, Private Label	进口商、分销商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Ocean Choice International	海洋之选国际公司
www.oceanchoice.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Ocean Choice International (OCI) is a family owned, vertically integrated seafood company located in Atlantic Canada. Focused on wild caught, sustainable seafood, OCI is one of Canada's largest quota holders and has production in excess of 100 million lbs each year.	海洋之选国际（OCI）位于加拿大大西洋海岸，是一家家族经营、垂直一体化的海产品公司。海洋之选国际主营野生捕捞、可持续的海产品，每年年产量超过1亿磅，是加拿大最大的市场份额占有公司之一。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Coldwater Shrimp, Greenland Halibut, Redfish, Yellowtail Flounder, Greysole, Capelin, Sea Cucumber, Scallops, Mackerel, Whelk	北极虾、马舌鲽、大洋红鱼、黄盖鲽、鳎鱼、毛鳞鱼、海参、扇贝、鲭鱼、海螺
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia, Europe, North America	中国、亚洲、欧洲、北美
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, E-Commerce, Private Label	分销商、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Pacific Rim Shellfish	环太平洋贝类
www.pacrimshellfish.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Established in 1977, Pacific Rim Shellfish D.B.A. The Lobster Man is one of the first live shellfish markets in Vancouver and an original tenant of Granville Island. Today, this third-generation family business has grown into an established major exporter for live shellfish in a variety of international markets. Pacific Rim Shellfish is committed to supplying and sourcing sustainable products for the premium marketplace and are a proud partner of the Ocean Wise program.	环太平洋贝类（经营名称“龙虾人（The Lobster Man）”）成立于1977年，是温哥华最早的贝类市场之一，也是格兰威尔岛的原始承租人。现在，这一家族企业历经三代，已经发展成为国际市场上一个完善的、大型活贝类出口商。环太平洋贝类致力于为优质市场提供可持续产品，同时，我们也是海洋智者项目的合作伙伴之一，我们也因此感到骄傲。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Dungeness Crab, Lobster, Geoduck, Oysters, Sea Urchin, Mussels, Clams, Salmon	珍宝蟹、龙虾、象拔蚌、生蚝、海胆、贻贝、蛤蜊、三文鱼
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Hong Kong, Singapore, Korea, Malaysia, Vietnam, Taiwan, Thailand, United Kingdom, USA	中国、香港、新加坡、韩国、马来西亚、越南、台湾、泰国、英国、美国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, Direct, Brokers, E-commerce, Private Label	分销商、批发商、直销商、代理商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Pacific Urchin Harvesters Association	太平洋海胆捕捞者协会
www.puha.org	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Industry Association	行业协会
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
PUHA is an industry association established in 1994 to represent harvesters and licence holders and develop consensus industry positions on the management, continuing development and prosecution of the Red and Green Sea Urchin (<i>Mesocentrotus franciscanus</i> and <i>M. droebachiensis</i> respectively) fisheries in British Columbia, Canada.	太平洋海胆捕捞者协会（PUHA）成立于1994年，是一个代表加拿大不列颠哥伦比亚省捕捞者和执照持有者的行业协会，旨在促进绿海胆和赤海胆（拉丁文名字分别是 <i>Mesocentrotus franciscanus</i> 和 <i>M. droebachiensis</i> ）在渔业管理和持续发展上的行业共识。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Sea Cucumber, Sea Urchins	海参、海胆
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Japan, Hong Kong, Taiwan, South Korea, USA	中国、日本、香港、台湾、韩国、美国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Retailers, Wholesalers	分销商、零售商、批发商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Paturel International/East Coast Seafood	帕蒂雷国际/东海岸海产品公司
www.eastcoastseafood.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Exporter	出口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Committed to Excellence. Offering sustainable seafood and world class lobster & scallops, Paturel International/East Coast Seafood has built a reputation on quality and expertise. With a fully integrated vertical network and state-of-the-art-facilities, the company remains a seafood leader from the wharf to the plate.	东海岸海产品公司致力于追求卓越，提供可持续海产品和世界一流的龙虾&扇贝，以其高质量和专业性而享有盛誉。公司拥有完善的垂直整合体系和先进一流的设备，从码头到餐盘，一直保持着海产品领导地位。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Lobster, Frozen Lobster, Scallops	活龙虾、冷冻龙虾、扇贝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
We supply over 49 countries worldwide	全球49个国家均有供应
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Importers, Private Label	进口商、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Prairie Flax Inc.	大草原亚麻有限公司
www.prairieflax.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Your #1 Supplier of Premium Canadian Flax. Since 1999, Prairie Flax Inc. has been promoting and meeting the challenge of increasing flax consumption in the food grade, pet grade and feed grade markets.	您的首选加拿大优质亚麻供应商。自1999年以来，大草原亚麻公司一直致力于在食品、宠物和饲料市场推广亚麻产品，迎接不断增长的亚麻消费量所带来的挑战。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Unprocessed Flax Seed and Processed Flax Seed including Whole, Milled and Roasted Flax, Conventional and Organic, Brown and Golden.	未经加工和加工的亚麻籽（包括全亚麻、碾制亚麻和烘焙亚麻）。传统制作、有机健康、色泽鲜亮、黄金选择。
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, North, Central and South America, Europe Middle East, Japan, Korea, Hong Kong, Vietnam, Thailand, Taiwan	美国北部、中部和南部、欧洲、中东、日本、韩国、香港、中国、越南、泰国、台湾
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesale, Retail Buyers, Private Label	批发和零售买家、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Right Source Group Ltd.	海源集团有限公司
www.seacoo.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Distributor/Supplier/Manufacturer	分销商/供应商/制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Right Source Group Ltd. is a Canadian-based company established in 2011 and located in Halifax, Nova Scotia. After years of development, our sea cucumber, fish maw and other marine products from east and west coasts of Canada are well-praised by the market. The company's well-known Canadian sea cucumber brand - SEACOO - is leading the supply market with a growth rate of 30% in sales per year.	海源集团有限公司成立于2011年，位于加拿大新斯科舍省的哈利法克斯市。经过数年的发展，我们产自加拿大东、西海岸的海参、花胶等海产品得到了市场的积极认可。公司生产的知名加拿大海参品牌“SEACOO”的销售量每年增长30%，是我们供应市场的领军品牌。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Dried Sea Cucumber, Dried Fish Maw	干海参、花胶
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Direct, E-commerce, Private Label	直销商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Rio Import & Export Ltd.	里奥进出口有限公司
www.rio.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Importer/Exporter	进口商/出口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Rio Import and Export Ltd. is a seafood trading company procuring and marketing frozen seafood products on an international basis.	里奥进出口有限公司是一家面向国际市场采购和营销冷冻海产品的海鲜贸易公司。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Capelin, Greenland Halibut, Red Fish, Lobster, Oysters	毛鳞鱼、马舌鲽、大洋红鱼、龙虾、生蚝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Taiwan, Japan	中国、台湾、日本
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, Distributors, Importers	批发商、分销商、进口商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Seafoodia	海鲜界
www.seafoodia.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Seafoodia specializes in the distribution and sales of seafood products worldwide. We export to more than 60 countries, founded in 1996 with 50 employees across our offices worldwide.	海鲜界主要向全球销售和分销海产品。我们成立于1996年，50位职工遍布全球各处办公室，出口对象国达60多个。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Halibut, Capelin (Female), Lobster, Snow Crab, Redfish	比目鱼、雌性毛鳞鱼、龙虾、雪蟹、大洋红鱼。
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Taiwan, Hong Kong, Japan, Korea, Europe, USA, South America	中国、台湾、香港、日本、韩国、欧洲、美国、南美
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, Direct, E-commerce, Private Label	批发商、直销商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Ship's Lobster Pound Ltd.	船舶龙虾塘有限公司
www.shipslobster.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Importer	进口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Ship's Lobster Pound Ltd. is an importer of live lobster, live red crab, frozen red crab.	活龙虾、活红蟹、冷冻红蟹进口商。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Lobster, Frozen Crab	活龙虾、冷冻蟹
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China	中国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Retailers, Wholesalers	分销商、零售商、批发商

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Sogelco International	索戈尔克国际公司
www.sogelco.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Processor/Broker	加工商/代理商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Founded in 1976, Sogelco International has over 40 years of experience in the seafood industry. We represent leadership in the production and export of frozen seafood worldwide. We bring our skills and our knowledge to ensure that your seafood requirements, and those of your customers, will always be met.	索戈尔克国际成立于1976年，在海鲜行业有着四十多年的行业经验，是冷冻海鲜生产和出口的全球领导者。我们以我们的技术和知识保证您以及您的客户的海鲜需求均得到满足。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Frozen Lobster Products, Whole Cooked and Blanched Lobsters, Lobster Tails, Variety of Cooked Lobster Meats, Lobster and Crab Concentrates for Soups, Sauces and Pasta, Shrimp, Crab, Monkfish, Dogfish, Skate Wings, Squid, Salmon, Scallops, Mussels, Hake, Hoki, Mackerel, Herring, Pelagic, Groundfish.	冷冻龙虾产品、整只脱皮熟龙虾、龙虾尾以及各种熟龙虾肉、龙虾和蟹浓汤、调味酱和意大利面、虾、螃蟹、安康鱼、狗鲨、鳕鱼翅、鱿鱼、三文鱼、扇贝、贻贝、无须鳕、长尾鳕、鲭鱼、鲱鱼、中上层鱼及底栖鱼。
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia, Europe, USA, Mexico	中国、亚洲、欧洲、美国、墨西哥
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Retailers, Wholesalers, E-commerce	分销商、零售商、批发商、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

SunFarm Products Ltd.	阳光农场产品有限公司
www.sunfarmproducts.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Distributor	分销商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
SunFarm Products Ltd. is a trading house that provides brand management, wholesale distribution, cargo consolidation, and supply chain services for Canadian food and beverage products to markets such as China, Hong Kong, and countries from the Asia-Pacific Region.	阳光农场产品有限公司是一家贸易商行，主要面向中国、香港等亚太国家和地区提供加拿大食品和饮品的品牌管理、批发分销、货物统筹和供应链等服务。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Healthy Food and Snacks, Personal Care Items, Supplements, Icewine, Table Wine	健康食品和零食、个人护理产品、保健品、冰酒、佐餐酒
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Hong Kong	中国、香港
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Importers, Wholesalers, E-commerce, Private Label	有意进口加拿大冰酒、个人护理、包装食品的进口商、批发商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Taylor Shellfish Canada (DBA Fanny Bay Oysters)	加拿大泰勒贝类 (DBA芬尼湾生蚝)
www.fannybayoysters.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Exporter/Processor	出口商/加工商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Taylor Shellfish Canada (DBA Fanny Bay Oysters) is a grower, processor and exporter of farm shellfish including oysters, clams, mussels and scallops.	贝类养殖商、加工商和出口商，包括：生蚝、蛤蜊、贻贝和扇贝。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Oysters, Clams, Mussels	生蚝、蛤蜊和贻贝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Asia, South Pacific	亚洲、南太平洋
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Established Buyers, Distributors, Wholesalers, E-commerce	成熟买家、分销商、批发商、电子商务

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

TITAN OILS INC.	泰坦油料有限公司
www.titanoils.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer	制造商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
The versatility, beneficial fat profiles, neutral taste, and high heat tolerance are characteristics of the oils we use. Our Canolina Canola Oil and our MrBean Vegetable Oil products are free of cholesterol, low in saturated fat, contain zero grams of trans fat, are high in polyunsaturated fats - a good thing, are high in monounsaturated fats - a good thing, a source of Omega-3 fatty acids, a source of Omega-6 fatty acids, found naturally, a source of vitamin E, are kosher and halal. Bottled in our HACCP certified facility.	我们使用的油料特点是多样的功能、有益的脂肪分布、口感适中、耐高温。我们的“卡罗莱纳 (Canolina)”油菜籽油和“豆先生 (MrBean)”蔬菜油产品的特点是：不含胆固醇、饱和脂肪含量低、不含反式脂肪、多元不饱和脂肪含量高（有益健康）、单不饱和脂肪含量高（有益健康）、富含欧米伽-3脂肪酸、欧米伽-6脂肪酸和维生素E、天然生产、符合犹太和清真食品标准。装瓶设备经过HACCP体系认证。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Canola Oil	油菜籽油
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, USA, United Arab Emirates, Lebanon	中国、美国、阿联酋、黎巴嫩
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Distributor, Wholesaler, Direct, Broker, Trader, Retail, E-commerce, Private Label	分销商、批发商、直销商、代理商、贸易商、零售商、电子商务、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Underwater Harvesters Association	水下捕捞者协会
www.geoduck.org	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Industry Association/Producer	行业协会/生产商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Canada is one of the world's leading suppliers of high-quality geoducks. Individually harvested by divers and managed with the greatest pride and care, geoduck from Canada is prized in countries around the world. The Underwater Harvesters Association represents the British Columbia geoduck licence holders, crews, and exporters in managing and marketing the fishery. The Underwater Harvesters Association has developed the geoduck fishery into a highly specialized, sustainable industry that offers a premium live product to international markets.	加拿大是世界上优质象拔蚌供应地之一。加拿大象拔蚌由潜水员人工捕捞，精心处理，在世界各地享有盛誉。水下捕捞者协会代表不列颠哥伦比亚省象拔蚌执照持有者、团队和出口商管理渔业市场。该协会已经将象拔蚌渔业发展成为了向国际市场供应优质活产品的高度专业、可持续发展的行业。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Canadian Geoduck	加拿大象拔蚌
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Hong Kong, Macao, Singapore, Vietnam, Netherlands, Italy, United Kingdom, Korea, France	中国、香港、澳门、新加坡、越南、荷兰、意大利、英国、韩国、法国
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, Wholesalers, Importers, Restaurants	分销商、批发商、进口商、餐厅

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Victoria Co-operative Fisheries Limited	维多利亚渔业合作社有限公司
www.victoriafish.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Manufacturer/Supplier/Exporter	制造商/供应商/出口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
The Victoria Co-operative Fisheries Limited was established in 1955 and is located in Neil's Harbor of Cape Breton Island. Victoria Co-operative is currently managed by General Manager Osborne Burke in co-operation with an Executive Management Committee comprised of three of the Directors of the Victoria Co-operative.	维多利亚渔业合作社有限公司（Co-op）成立于1955年，位于布雷顿角岛的尼尔港。合作社目前由总经理奥斯本·伯克（Osborne Burke）与由维多利亚合作社三名主管组成的行政管理委员会共同管理。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Frozen, Cooked and Raw Lobster, Frozen and Cooked Snow Crab Cluster, Frozen and Cooked Jonah Crab	冷冻熟/生龙虾、冷冻熟雪蟹块、冷冻熟黄道蟹
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Hong Kong, Taiwan, Vietnam, Singapore, South Korea, USA	中国、香港、台湾、越南、新加坡、韩国、美国
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Direct, Wholesalers, Distributors, Private Label	直销商、批发商、分销商、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

Westmorland Fisheries Ltd.	威斯特摩兰郡渔业有限公司
www.westmorlandfisheries.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Processor	加工商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Westmorland Fisheries Ltd. is a global leader in Canadian lobster. The company opened its doors in 1973 and has a workforce of more than 400 employees during peak production. Westmorland operates mostly in the frozen food segment of the industry under the Rocky Point® brand. From its 100,000 sq. ft. plant in Canada, raw product is processed into a broad range of products for retail and foodservice customers throughout North America, Europe and Asia.	威斯特摩兰郡渔业有限公司是加拿大龙虾领域的全球领导者。公司成立于1973年，在生产高峰期，员工规模高达400多人。威斯特摩兰郡主要经营冷冻食品，其品牌名称为“Rocky Point®”。加工厂房位于加拿大，面积达100000平方英尺，新鲜原材料在此被加工成一系列产品，销往北美、欧洲和亚洲的零售商和食品服务商。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Whole Cooked Lobster, Whole Raw, Live Lobster	整只熟龙虾、整只新鲜活龙虾
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Asia, USA, Europe, Middle East	中国、亚洲、美国、欧洲、中东
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Distributors, E-commerce, Private Label	分销商、电子商务、私有品牌

Whitecap International Seafood Exporters	白帽子国际海鲜出口公司
www.whitecapseafoods.com	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Importer/Exporter	进口商/出口商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
Whitecap International Seafood Exporters has exclusive supply of all the top plants in Canada. We are a fast growing seafood marketing company for the finest seafood producers in the world. We employ vastly experienced global procurement, technical, sales and marketing professionals to ensure that our customers receive only the finest quality seafood in the world.	“白帽子”是加拿大所有主要工厂的独家供应商。我们是一家快速发展的、为全球最好的海鲜生产商服务的海产品营销公司。在“白帽子”，我们拥有一大批经验丰富、专业的全球采购人员、技术人员、销售人员和营销人员，以确保客户购买的产品是世界上最优质的海产品。
PRODUCTS AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Lobster, Crab, Shrimp, Scallops, Capelin, Greenland Halibut, Whelks, Cod, Herring, Mackerel, Pelagics	龙虾、螃蟹、虾、扇贝、毛鳞鱼、马舌鲽、海螺、鳕鱼、鲱鱼、鲭鱼、中上层鱼类
CURRENT MARKETS	现有出口市场
Worldwide	全球
TARGETED BUYERS	目标客户/合作伙伴
Wholesalers, Partners, Distributors, Direct, Private Label	批发商、合作伙伴、分销商、直销商、私有品牌

CHINA MISSION 2019, SUPPLIER DIRECTORY - QINGDAO

World Link Food Distributors Inc.	世界链食品分销商有限公司
www.atlanticlobster.ca	
ORGANIZATION TYPE	机构类型
Supplier	供应商
ORGANIZATION DESCRIPTION	机构简介
World Link Food Distributors Inc. ships over 8 million pounds of live lobster to 24 countries in North America, Europe and Asia from three processing facilities in South Nova Scotia and one processing unit in Prince Edward Island. We have partnerships with over 400 local fishermen in the Atlantic region.	世界链食品分销商从位于新斯科舍省南部的三个加工工厂和位于爱德华王子岛的一家加工点向北美、欧洲和亚洲24个国家运送800万磅活龙虾。我们与大西洋海岸400多家当地渔民建立了合作关系。
PRODUCTS / SERVICES AVAILABLE FOR EXPORT	出口服务/产品
Live Canadian Lobster, Frozen Whole Cooked/Raw Lobster Net, Frozen Lobster Meat, Frozen Lobster Tail, Frozen Lobster Body, Live and Frozen Whelk, Frozen Fish Fillet (Atlantic Cod, Halibut, Blue Mussels, Capelin, Herring, Grey Sole), Frozen Rock Crab, Green Crab, Blue Crab, Live Oyster	加拿大活龙虾、整只冷冻龙虾/鲜龙虾、冷冻龙虾肉、冷冻龙虾尾、冷冻龙虾体、鲜/冷冻海螺、冷冻鱼片（大西洋鳕鱼、比目鱼、蓝色贻贝、毛鳞鱼、鲱鱼、鲷鱼）、冷冻岩蟹、绿蟹和蓝蟹、活生蚝
CURRENT MARKETS	现有出口市场
China, Korea, Japan	中国、韩国、日本
TARGETED BUYERS/PARTNERS	目标客户/合作伙伴
Retail, Food Service Distributors, E-commerce, Private Label	零售商、食品服务分销商、电子商务、私有品牌